

致 貴客戶

帳戶狀況及「負價格」交易提示

近日環球金融市場出現大幅波動，請閣下特別留意帳戶狀況。我們不時會就初始保證金及維持保證金要求作出相應調整。請閣下於賬戶備有額外保證金，以免出現保證金追收或強制平倉的情況。

閣下亦需要留意，部份期貨及期權產品價格出現不尋常的「負價格」情況，但是「SP Trader」交易系統暫時並未能支援「負價格」的買賣盤。如閣下需要以「負價格」下單，請立即致電我司交易熱線（香港電話：(852) 2841-6388 或全國免費電話 400-120-0364）。

感謝閣下的急切關注。

申萬宏源期貨（香港）有限公司謹啟

Dear Valued Client,

Reminder on Account Conditions and “Negative Price” Orders

With recent fluctuations of the global financial markets, you are reminded to pay special attention to your account conditions. We will make corresponding adjustments to both initial margin and maintenance margin requirements from time to time. Please prepare additional margins in your account in order to avoid any situations of margin calls or forced liquidations.

Please also note that our “SP Trader” trading system is unable to support “negative price” orders at this time with unusual negative prices in certain futures and options products. If you would like to place “negative price” orders, please contact our dealing hotline (Hong Kong Hotline: (852) 2841-6388 or China Toll Free Hotline: 400-120-0364).

Thank you for your urgent attention.

Yours faithfully,

Shenwan Hongyuan Futures (H.K.) Limited